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Terep, engedélyek: 
 

A rendezők a 2015. évi Hungária kupa negyedik napi terepének egy részét választották a sprint erdei 
futam versenyterepének. A versenyközpontot a szilváskői sí lesikló pályához tervezték.  
A terep maximálisan megfelelt egy erdei sprint távú technikás verseny lebonyolításához. A térkép 
erdei sprintre való átdolgozását Kovács Gábor és csapata jól oldotta meg. 
 
 
Megjegyzésem: A jövőben fontos lenne, ha már a rendező szervek nem mindig tudnak hathatós 
lépést tenni a környezetvédelmi (terep/létszám) engedélyek megszerzésében, akkor az MTFSZ egy 
országos rangsoroló verseny esetében közbenjárhatna, hisz láthatóan ezen a területen igencsak 
gyengécskék a sportági érdekek. 
 
Térkép: 
A verseny térképét a pályatervekkel időben megkaptam.  
A térkép minősége jó volt, kiolvashatóság nehézségéről egyetlen versenyző sem tett nálam 
semmiféle megjegyzést.  
Erre a területre az M 1:4000 illetve az M 1:3000 méretarány választása mindenképpen szerencsés 
volt.  
 

Pályakitűzés: 
 

Kovács Zoltán pályái jól megfeleltek a korosztályos kategóriáknak. A szokatlan technikás erdei terep, 
a versenyeken megszokott "száguldás"helyett ezúttal gondos odafigyelő tájékozódást igényelt, 
miközben az időjárási körülmények, csúszós,sáros talaj,  befolyásolták a sprint versenyekre előirt 
győztes időket. 
A terepi bejárás során a rajt melletti a pici bozótsávos térképrész nem nagyon nyerte el a 
tetszésemet. Ennek szélén kettő- 31 és 57 kód pont lett elhelyezve, de mint kiderült a verseny során 
ez nem okozott gondot a futók számára. A rajt előtt terepen járva a gyermekek részére szánt 
szalagozással segített versenypálya szalagozása hiányos volt és nem ott vezetett a szalag ahová 
nekem  jelölve volt.  
Mint később kiderült: a gyermekek szalagozással segített versenypályája módosításra került, erről 
viszont engem nem értesítettek. A szalagozás egyébként még a rajt előtt megerősítésre került. 
 
Tájékoztatás: 
 

A versenykiírás az értesítő időbeni „bő lére” engedett változataiból mindenre választ kaphattunk. Az 
eredmények az otthon maradottak számára az mtfsz honlap élő eredmények adásában és a 
helyszínen felállított kivetítőn is követhetőek voltak.   
Mindezek mellett rendkívüli gyorsasággal vasárnap már megtekinthető volt az MTFSZ honlapján a 
sprint erdei verseny térképe, összes versenypályája, időeredménye (Routegadget) 
 
A hangosítás hallhatatlansága részemről a fent említett megjegyzésem ismételném. Ide is jó lenne 
egy elfogadható sportági érdekérvényesítés! 
(Jelen esetben vajon ki okozott nagyobb kárt a hangosság tekintetében!. A közelben lezajlott 
kilométerekre elhallatszó autós hegyi verseny gépjárműveinek a zaja, avagy a tájfutóverseny tíz 
méter után már nem hallható információs közlése.  
 



A Verseny lebonyolítása: 
 

A megszokott rajtszemélyzet a kiesők  miatt ezúttal nehezebben hangolódott össze a "O" időre, 
de végül itt is minden rendben volt. 
Ellenőrző bíróként a legnagyobb félelmem a 30 méteren belüli bóják elhelyezése volt.  
Mindez ugyan előre lett közölve a versenyzőkkel, de az 1 perces indítási időköz még jobban zavart.   
Mint kiderült alaptalanul. Bár a rajtot követően sokan csak bolyongtak az első pontjaikra, később már 
ment minden mint a karikacsapás     
 
Néhány, korábban a terepre kihelyezett stekket a rajt előtt lejjebb raktam, hogy menetközben ne ezt 
lássa meg elsőként a versenyző, hanem a bóját.  
A bóják elhelyezése szabályszerű, pontos, a pontmegnevezések symból tartalma, megjelölése jó 
volt. 
 
Az időjárás mint szinte az eddig lebonyolított összes Nógrád Nagydíj esetében, valamely futamot 
igen kedvezőtlenül érintette. Most, az éjszakai zuhogó eső után az erdei sprint futamán a felázott 
erdő, sáros mély talaj  óvatosságra intette a futókat.  
 
  A versenyzői létszámról (korlátozás) lásd a fenti a megjegyzésem! 
 
A sprint futam délelőttjén sportszerűtlenséget nem tapasztaltam, hozzám óvás, reklamáció a 
versennyel kapcsolatban nem érkezett. 
 

Eredményhirdetés : nem volt, erre a zárónapon került sor. 
 

Egyéb: 
 

A parkolás a lehetőségekhez mérten elegendő nagyságú területen lett megoldva. 
 
 A cél gyalogosan két helyről is megközelíthető, szép, látványos helyen volt. Kár, hogy a büfét a 
szokottól kissé távolabbra építették fel.  
 
Összegségét tekintve minden jól ment, sikeresen lezajlott a Nógrád Nagydíj 2017. évi sprint futama. 
 
Szerencsére az ellenőrzőbírói jelentésem záró mondatát megelőzte a versenyrendezőség közlése 
miszerint 2018-ban (végre) nem salgótarjáni központú lesz a Nógrád Nagydíj. 
 
 
Szilváskő- Pásztó, 2017. május 2. 


